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Rondvraag voor de commissie Ruimte 8 januari 2019

Reeds maanden is de fractie van GemeenteBelang Westland [GBW] doende inzage te verkrijgen in de 
methode van inzamelen huisvuil binnen Westland. Dit leidde in de commissie Ruimte tot de 
toezegging van wethouder Snijders dat er in december 2018 inzage zou worden verkregen in de 
feiten en dat er een nieuw beheerkader afvalinzameling zou worden besproken. Niets is minder 
waar, er werd niets besproken, ondanks vragen hiertoe van onze fractie.

Thans lezen wij dat een persbericht over het stoppen van inzameling huisvuil door Reniwi, mede naar 
aanleiding van de grote brand van donderdag 3 januari 2019. De vraag zou toch al zijn hoe verder, 
immers de uitgeschreven aanbesteding werd niet afgewikkeld (nemen wij aan).

Dit leidt tot de volgende vragen:

0 wat is nu de status van het te behandelen beheerkader 
0 bestaat er nog een overeenkomst 'afvalinzameling huisvuil'?
0 hoe gaat nu per omgaande een juist beheerkader van toepassing verklaard worden, mede in 

samenhang met eerdere toezegging van het college, bij monde van wethouder Snijders, dat 
het restafval eens per twee weken zal worden ingezameld?

0 wat zijn de financiele gevolgen voor Westland thans?
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